
Zápis z porady vedení konané dne 21. 7. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Holub, Kohoutková, Dostál, Křenek, Regner, Ledvinka, Bartošek, 

Veselý, Račanský, Novotná Buršíková 

 

Omluveni: Matyska, Malinka  

 

1. Kontrola úkolů z minulých porad  

 Návrh řešení pro větší tele- a videokonference: Videokonferenční řešení pro větší 

skupiny je k dispozici - instalace systému Connect v rámci eInfrastruktury CESNET. 

Uživatelé si mohou sami rezervovat místnosti a licenční kapacitu v nich pomocí 

meetings.cesnet.cz, autentizováno přes eduID.cz (tamtéž lze také rezervovat 

H.323/SIP videokonferenční místnosti na vícebodové propojovací jednotce). 

 Odpovědnost za správu infrastruktury mezi ÚVT, CIT SUKB a CEITEC – proběhla 

schůzka, Křenek zpracovává formální zápis, který nechá schválit ze strany vedení 

CEITECu. (kontrola  25. 8.)  

 Nová struktura divize péče o uživatele – probíhají intenzivní jednání mezi divizemi, 

cílem je sjednocení týmů a vzájemná zastupitelnost. Na základě toho byla navržena 

skupina, která návrh aplikuje na přístupovky.(zpráva 25. 8.) 

 Holub informoval o požadavku CEITECu na možnost rezervace místností. Diskuse o 

potřebnosti více systémů pro rezervaci místností – jsou v INETu i ISu. Holub se sejde 

s Kohoutkovou, prodiskutují možnosti synchronizace. Divizní navrhnou doporučení 

pro užití rezervačních systémů (kontrola 1. 9.). 

 Uchopení hospodářské činnosti na ÚVT – Veselý zpracovává zprávu o současném 

stavu, hospodářská činnost je postavena hlavně na pronájmech optických tras, 

částečně na knihovnických programech. Je třeba obnovit nebo nově uchopit smlouvy 

s CESNETem, Račanský zjistí na CESNETu současný stav, podá zprávu 4. 8. Veselý 

se jednotlivě sejde s divizními, prohovoří možnosti další HČ, Veselý poté zpracuje do 

písemné podoby. Kontrola 18. 8.  

 

2. Zprávy z divizí  

 Šrubařová upozornila, že v nejbližších dnech vyjde od kvestora opatření ve věci 

čerpání finanční rezervy v OP VaVpI. Zatím lze realizovat pouze veřejné zakázky 

malého rozsahu. Po vydání opatření je Šrubařová pošle kolegiu.  

 Úprava kuchyňky na Gotexu - Křenek se domluví s Rudou během tohoto týdne.  

 Upozornění kvestora ve věci zahájeného řízení orgánů činných ve věci trestního řízení 

na HS CEITEC, je nezbytné okamžitě se koordinovat s odborem kontroly, bližší 

podrobnosti budou vydány samostatným pokynem. 

 Šrubařová informovala, že probíhá aktualizace výpočtu SPN – infrastruktury, do 31. 7. 

 Kohoutková informovala, že IS připravuje centralizovaný rozvojový projekt na téma 

centralizované certifikované úložiště. 

 Holub informoval o probíhající migraci CEITECu do nových prostor, Slavíček 

zjišťuje aktuální stav na místě, stále narážíme na předchozí „levná“ řešení. Holub 

sestaví krátkou zprávu (kontrola 1. 9.) 

 Křenek informoval, že práce v serverovně CEITECu probíhají dle plánu.  

 Proběhne schůzka s CEITECem o koordinaci projektu velkých infrastruktur.  



 Regner s Malinkou koordinují na PdF stěhování a napojení tiskáren a dalších zařízení 

do SUPO.  

 Dostál bude veškeré projektové záměry posílat Křenkovi, který je ukládá na jednom 

místě.  

 Dostál informoval o návštěvě Marie Zemánkové z americké ambasády, na dny 29.-

30. 9. je možné domluvit si s ní konzultaci. Zájemci o konzultaci se budou hlásit 

Dostálovi s tématem pro schůzku. Dr. Zemánková může pomoci s podporou projektů, 

u nichž je předdomluvený partner, nebo s prosazením nového projektu.  

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


